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                                                                                                      V Kežmarku dňa 21. 12. 2023 

                                                                                                      Číslo spisu 10/2023 

 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia MsZ konaného dňa 04. 12. 2023 

  

Prítomní:    poslanci MsZ podľa prezenčnej listiny 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA – primátor mesta 

Ing. Jela Bednárová, prednostka úradu  

JUDr. Mgr. Ondrej Teraj – hlavný kontrolór mesta 

JUDr. Lukáš Antoni – vedúci právneho oddelenia 

ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku, voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Kežmarok o dani z nehnuteľností, dani 

za psa, dani za predajné automaty a dani za nevýherné hracie prístroje 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Kežmarok o dani za užívanie verejného 

priestranstva a dani za ubytovanie 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Kežmarok o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

6. Zmeny a doplnky č. 25/2021  Územného plánu mesta Kežmarok 

7. Rôzne 

8. Interpelácie 

9. Záver 

 

 

Na úvod zasadnutia primátor mesta skonštatoval, že na dnes bolo zvolané zasadnutie MsZ o 13:00 

hod. v zasadacej miestnosti Strednej odbornej školy Kežmarok, ul. Garbiarska 1 s deviatimi bodmi 

programu. Keďže prítomní poslanci sú podľa prezenčnej listiny p. Baránek, p. Jankura,                               

p. Gantnerová, p. Sabolová, p. Kredátus, p. Božoň, p. Matia a p. Wagner, čo je z celkového počtu 

poslancov 8 prítomných a neprítomní sú p. Zreľak, p. Karabinošová, p. Porubän, p. Griglák, p. 

Gáborčík, p. Šišková, p. Perignáth, p. Šimoňák, p. Levická a p. Fejerčák opýtal sa p. JUDr. 

Antoniho, ako je tento prípad upravený v zákone o obecnom zriadení.  
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p. Antoni 

- do veľkej novely zákona v roku 2018 bol striktne daný postup, že v prípade, ak zasadnutie MsZ 

od začiatku nie je uznášaniaschopné a nie je uznášaniaschopné ani po lehote stanovenej priamo 

v rokovacom poriadku, primátor alebo starosta zvolá nové zasadnutie do 14 dní odo dňa, kedy je 

zastupiteľstvo neuznášaniaschopné 

- po tejto novele z apríla 2018 sa to zmenilo a je to na úprave rokovacieho poriadku, teda mesto 

a obec si to upraví podľa svojho rokovacieho poriadku samostatne 

- podľa úpravy, ktorú má momentálne schválené mesto Kežmarok je čakacia doba 30 minút, takže 

30 minút od plánovaného začiatku musíme čakať a následne primátor určí, na aký čas sa odkladá 

začiatok tohto zasadnutia  

 

p. primátor 

- podľa aktuálneho rokovacieho poriadku prijatého dňa 30. novembra 2021, podľa § 5 ods. 8 

predsedajúci otvorí rokovanie v určenú hodinu, najneskôr však v čase, keď je podľa prezencie 

prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov 

- keďže tento prípad nenastal citoval § 5 ods. 9, v prípade, že sa nezíde dostatočný počet poslancov 

do 30 minút po čase určenom, ako začiatok rokovania MsZ alebo ak klesne počet poslancov počas 

rokovania tak, že MsZ nie je spôsobilé rokovať a uznášať sa (tzn. nadpolovičná väčšina všetkých 

poslancov) nepretržite počas 30 minút, predsedajúci rokovanie preruší a zvolá do 14 dní 

- následne konštatoval, že neprítomných je 10 poslancov a prítomných je 8 poslancov a v tomto 

prípade sa musia riadiť týmto paragrafom a ods. 9 

- poďakoval tým, čo prišli a požiadal ich, aby zostali 30 minút v rokovacej miestnosti a počkali, či 

ešte prídu aj ďalší poslanci MsZ, aby mohol otvoriť rokovanie tejto schôdze 

- po prestávke, keďže nebol naplnený § 5 ods. 8 podotkol, že sa musí riadiť § 5 ods. 9, ktorý 

opätovne citoval  

- následne dal slovo viceprimátorovi, ktorý zisťoval, či z chýbajúcich poslancov je niekto, kto by 

sa vedel dostaviť na MsZ 

 

p. viceprimátor 

- ozrejmil, že obvolal všetkých poslancov MsZ s tým, že dvaja poslanci, a to p. Gáborčík, ktorý je 

mimo Kežmarku, by pred 17.00 hod. vedel prísť, ako aj p. Fejerčák 

- ostatní poslanci ešte nepotvrdili svoju účasť 

 

p. primátor 

- na základe týchto informácií prerušil rokovanie MsZ do 17.00 hod.  
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Pokračovanie rokovania MsZ o 17.00 hod.  

 

Primátor privítal opäť prítomných na MsZ. Na úvod skonštatoval, že prítomných je 8 poslancov 

z 18, a to Baránek, p. Jankura, p. Gantnerová, p. Sabolová, p. Kredátus, p. Božoň, p. Matia                     

a p. Wagner, neprítomný je p. Zreľak, p. Karabinošová, p. Porubän, p. Griglák, p. Gáborčík,                     

p. Šišková, p. Perignáth, p. Šimoňák, p. Levická a p. Fejerčák. Z tohto dôvodu podľa § 5 ods. 9 

rokovacieho poriadku MsZ v Kežmarku vyhlásil 30-minútovú prestávku, požiadal prítomných 

zdržiavať sa v rokovacej v sále a v prípade, že budú uznášaniaschopní, otvorí zasadnutie MsZ. 

Nakoľko sa po stanovej prestávke na zasadnutie MsZ nedostavil ďalší poslanci primátor mesta 

opätovne citoval § 5 ods. 9 rokovacieho poriadku MsZ v Kežmarku. Následne preložil zasadnutie 

MsZ s uvedenými bodmi na stredu 6. 12. 2023 o 9.30 hod. na Mestskom úrade Kežmarok v malej 

zasadačke. Podľa § 25 zákona o obecnom zriadení poslanec je povinný po b) zúčastňovať sa 

zasadnutí obecného zastupiteľstva, jeho orgánov do ktorých bol zvolený a po d) obhajovať záujmy 

obce a jej obyvateľov, čo je základná činnosť poslancov, za čo im prislúcha aj odmena. 

V Kežmarku je to zhruba 3 500,- € ročne, tzn. každý z poslancov má paušál a má za to aj patričnú 

odmenu, a z toho dôvodu je jeho povinnosťou, ak je zvolané MsZ, sa ho zúčastniť. Vyzval 

poslancov, ktorí sa dnes nedostavili na MsZ, aby si túto svoju zákonnú povinnosť plnili, pretože 

dnes tu bolo 8 poslancov. Niekoľkokrát sa stretli, aby vôbec otvorili MsZ, dokonca niektorí 

povedali, že sa ho zúčastnia po 17.00 hod., a preto aj bolo po 17.00 hod. zvolané. Ak by oznámili 

hneď, že neprídu tak by poslancov nezvolával, aby pokračovali alebo otvorili rokovanie MsZ 

a rovno by preložil otvorenie MsZ na iný deň. Je vrcholne nezodpovedné, ak niektorí poslanci 

odignorujú zasadanie MsZ. Z pohľadu bodov, išlo hlavne o všeobecne záväzné nariadenia mesta 

k daniam a k tvorbe rozpočtu. Čo sa týka územného plánu upozornil na to, že ak niečo je, treba 

prísť, otvorene o tom rokovať a potom hlasovať. V rámci územného plánu išlo o riešenie obchvatu 

mesta Kežmarok, priemyselný park v Pradiarni, most v lokalite ul. Slavkovská, v rámci bývania je 

o zhruba 350 bytov. Podotkol, že niektorí poslanci sa ospravedlnili z objektívnych dôvodov, no 

niektorínvyužili situáciu, pretože vedeli, že asi nebude dostatočný počet poslancov a MsZ 

odignorovali. Upozornil ich však na to, že za to poberajú odmenu a povinnosťou poslanca je 

zúčastňovať sa MsZ. Poďakoval všetkým tým, ktorí prišli na zasadnutie a poprial im pekný zvyšok 

dňa.  

 

 

 

Rokovanie MsZ dňa 06. 12. 2023 o 10:30 hod.  

 

1. Otvorenie  

 

Na úvod privítal p. viceprimátor prítomných na dnešnom 10. zasadnutí MsZ.  Skonštatoval, že 

prítomných je 12 poslancov, 6 poslanci sa ospravedlnili, čiže MsZ je uznášaniaschopné.  
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2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku, voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e   

 

program rokovania Mestského zastupiteľstva v Kežmarku takto: 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku, voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Kežmarok o dani z nehnuteľností, dani 

za psa, dani za predajné automaty a dani za nevýherné hracie prístroje 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Kežmarok o dani za užívanie verejného 

priestranstva a dani za ubytovanie 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Kežmarok o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

6. Zmeny a doplnky č. 25/2021  Územného plánu mesta Kežmarok 

7. Rôzne 

8. Interpelácie 

9. Záver 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

v o l í  do návrhovej komisie: 

 

p. poslanca:     Mgr. Romana Porubäna      

p. poslanca:       Mgr. Jaroslava Božoňa 

            

v o l í  do  volebnej komisie: 

 

p. poslanca:  Mgr. Bc. Jozefa Matiu  za predsedu komisie 

p. poslankyňu: Ing. Janku Gantnerová        za člena komisie 

p. poslanca:  Mgr. Tomáša Šimoňáka  za člena komisie       

 

 b e r i e   n a    v e d o m i e     

 

 

 



 

 

5 

-  primátorom určených overovateľov zápisnice: 

 

p. poslankyňu: Mgr. Gabrielu Karabinošovú    

p. poslanca :   PhDr. Igora Kredátusa  

 

   -  primátorom určenú zapisovateľku 

 

 p. Veroniku Klukošovskú  

 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Karabinošová, Porubän, Fejerčák, Kredátus, Jankura, Gaborčík, Gantnerová,  Baránek, Božoň, 

Matia, Šimoňák, Wagner 

 

Prijaté uznesenia dostali č. 421/2023 a 422/2023 

   

 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Kežmarok č. 10/2023 o dani 

z nehnuteľností, dani za psa, dani za predajné automaty a dani za nevýherné hracie prístroje 

 

p. Matia 

- predložil pozmeňujúci návrh s tým, že komisia financií  mesta Kežmarok odporúča upraviť tieto 

dane o 15 % vyššie, pričom tento návrh prebrali aj s poslancami a tento návrh predkladajú v celosti 

spolu 

 

p. Antoni 

- upozornil poslancov na úpravu, ktorú popísali aj v dôvodovej správe, kde pri dani z pozemkov 

bol upravený text vzhľadom na novelu zákona o miestnych daniach  

- nemá to vplyv na čísla, sumu sa nemenia len znenie nariadenia zosúlaďujú so znením 

novelizovaného zákona o miestnych daniach 

- týka sa to pozemkov v písmene a) a v písmene c)  

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Matiu: 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za:  Karabinošová, Porubän, Fejerčák, Kredátus, Jankura, Gaborčík, Gantnerová,  Baránek, Božoň, 

Matia, Šimoňák, Wagner 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

sa uznáša  

 

na Všeobecne záväznom nariadení mesta Kežmarok č. 10/2023 o dani z nehnuteľností, dani 

za psa, dani za predajné automaty a dani za nevýherné hracie prístroje v zmysle predložené 

pozmeňujúceho návrhu. 
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za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Karabinošová, Porubän, Fejerčák, Kredátus, Jankura, Gaborčík, Gantnerová,  Baránek, Božoň, 

Matia, Šimoňák, Wagner 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 423/2023 

 

 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Kežmarok č. 11/2023 o dani za užívanie 

verejného priestranstva a dani za ubytovanie 

 

p. Matia 

- poznamenal, že tu bol jeden pozmeňujúci návrh od p. Gantnerovej o ktorom, ako poslanci 

diskutovali a pri ktorom bola všeobecná zhoda pri podaní tohto pozmeňujúceho návrhu  

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Gantnerovej: 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za:  Karabinošová, Porubän, Fejerčák, Kredátus, Jankura, Gaborčík, Gantnerová,  Baránek, Božoň, 

Matia, Šimoňák, Wagner 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

sa uznáša  

 

na Všeobecne záväznom nariadení mesta Kežmarok č. 11 /2023 o dani za užívanie verejného 

priestranstva a dani za ubytovanie v znení pozmeňujúceho návrhu.  

 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za:  Karabinošová, Porubän, Fejerčák, Kredátus, Jankura, Gaborčík, Gantnerová,  Baránek, Božoň, 

Matia, Šimoňák, Wagner 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 424/2023 

 

 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Kežmarok č. 12/2023 o miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 

p. Matia 

- podotkol, že komisia financií odporúča MsZ zvýšiť  túto daň o 30 %, pričom o tomto návrhu 

poslanci diskutovali a pozmeňujúci návrh predkladajú MsZ 
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Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Matiu: 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za:  Karabinošová, Porubän, Fejerčák, Kredátus, Jankura, Gaborčík, Gantnerová,  Baránek, Božoň, 

Matia, Šimoňák, Wagner 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

sa uznáša  

 

na Všeobecne záväznom nariadení mesta Kežmarok č. 12/2023 o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení pozmeňujúceho návrhu.  

 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Karabinošová, Porubän, Fejerčák, Kredátus, Jankura, Gaborčík, Gantnerová,  Baránek, Božoň, 

Matia, Šimoňák, Wagner 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 425/2023 

 

 

6. Zmeny a doplnky č. 25/2021  Územného plánu mesta Kežmarok 

 

p. Jankura 

- podotkol, že odkedy schvaľovali zmeny územného plánu, bola z neho vyradené lokalita Z.01 

sídlisko Sever, a preto ho zaujíma či by bolo teraz možné vyradiť z návrhu lokalitu Z.03 Vyšný 

mlyn ak by sa podal nejaký pozmeňujúci návrh 

 

p. Kelbelová 

- nie je to možné, zmeny a doplnky sa prerokovávali s lokalitami tak, ako sú predložené na 

schválenie 

- v prípade, ak by sa niektoré lokalita vypustila, takéto uznesenie je v celom rozsahu neplatné a tým 

pádom by nebolo možné v rámci dnešného rokovania o tom rokovať 

- musela by sa upraviť celá dokumentácia a bolo by potrebné znovu žiadať nadriadený orgán 

územného plánovania o stanovisko k upravenému návrhu 

- buď sa schváli s lokalitami tak, ako je to predložené, alebo je potom potrené upraviť celú 

dokumentáciu a žiadať Prešov ešte raz o stanovisko k predmetnej dokumentácii a následne to 

znova predložiť na rokovanie MsZ 

 

p. Jankura 

- opýtal sa, či podal niekto žiadosť na stavebný úrad o zmenu tohto územného plánu v čase dokedy 

takúto žiadosť mohol podať resp. či niekto podal na základe rokovaní s občanmi žiadosť o to, aby 

sa niektorá lokalita vyradila z tohto územného plánu 
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p. Perignáthová 

- podotkla, že v priebehu obstarávania zmien a doplnkov územného plánu prichádzali žiadosti 

o zmenu priebežne 

 

p. Jankura 

- opýtal sa či bola nejaká žiadosť o vyradenie lokality Z.03 Vyšný mlyn, Z.12 preložka cesty alebo 

Z.11 Krásne sady  

 

p. Perignáthová 

- ozrejmila, že takáto žiadosť v rámci zmeny územného plánu neprišla 

 

p. viceprimátor 

- dal návrh, aby sa o tomto materiáli a uznesení hlasovalo tajnou formou  

 

Hlasovanie za tajné hlasovanie: 

za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0 

za:  Karabinošová, Porubän, Fejerčák, Kredátus, Gaborčík, Gantnerová,  Baránek, Božoň, Matia, 

Šimoňák, Wagner 

nehlasoval: Jankura 

 

Návrh prešiel. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

schvaľuje 

 

hlasovanie formou tajného hlasovania o návrhu v bode č. 6. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenie č. 426/2023 o prijatí tajného hlasovania: 

za: 11, proti: 0, zdržal sa: 1 

za:  Karabinošová, Porubän, Fejerčák, Kredátus, Gaborčík, Gantnerová,  Baránek, Božoň, Matia, 

Šimoňák, Wagner 

zdržal sa: Jankura 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 426/2023 

 

p. viceprimátor 

- ako predseda volebnej komisie ozrejmil, že následne budú rozdané hlasovacie lístky v počte                  

12 kusov a následne vyhlásil 10-minútovú prestávku 

- po prestávke podotkol, že počas prestávky prebehlo hlasovanie a opýtal sa či všetci odovzdali 

svoj hlas 

- následne požiadal volebnú komisiu, aby sa odobrala mimo miestnosti spočítať hlasy a vyhlásil              

5-minútovú prestávku  

- následne po prestávke, ako predseda komisie informoval o výsledku hlasovania 
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- ozrejmil, že bolo vydaných 12 hlasovacích lístkov a 12 hlasovacích lístkov bolo vrátených 

s výsledkom, kde 8 poslancov bolo za, 3 poslanci boli proti a 1 poslanec sa zdržal 

- skonštatoval, že na základe výsledkov bol návrh prijatý a požiadal návrhovú komisiu o prečítanie 

uznesenia 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

podľa § 11 ods.4 písm. g a §6 ods.1 zákona č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov a § 27 

ods.3 zákona č. 50/1976 Zb. v znení neskorších predpisov 

 

I. uznáša sa 

na Všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov 

č.25/2021 Územného plánu mesta Kežmarok 

 

II. schvaľuje 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Kežmarok, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien 

a doplnkov č. 25/2021 Územného plánu mesta Kežmarok, ktorá je uvedená v jeho prílohe 

 

III. žiada 

1. vyvesiť Všeobecne záväzné nariadenie, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov   

č. 25/2021 Územného plánu mesta Kežmarok na úradnej tabuli mesta a internetovej stránke 

mesta, ako aj iným obvyklým spôsobom po dobu 30 dní s účinnosťou 15 dňom od vyvesenia 

 

Zodpovedný : primátor mesta 

Termín : najneskôr nasledujúci deň po podpise VZN  

primátorom mesta 

 

2.doručiť záväznú časť Zmien a doplnkov č. 25/2021 Územného plánu mesta Kežmarok 

dotknutým orgánom štátnej správy 

 

Zodpovedná : Ing. Eva Kelbelová, Ing.Fecko 

Termín : do 15 po schválení v MsZ 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 427/2023. 

 

Po vyhlásení výsledkov hlasovania p. Karabinošová následne opustila rokovanie MsZ.  

 

p. Porubän 

- podotkol, že 4 poslanci boli proti a teraz hovoria, že proti boli len 3 poslanci 

- opýtal sa, že ak boli 4 poslanci proti, ako je možné, že vyjde výsledok tri 

 

p. viceprimátor 

- opýtal sa či chcú obviniť z niečoho komisiu 

- podotkol, že ak chcú môžu ísť vedľa a skontrolovať hlasovacie lístky  
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p. Gáborčík 

- podotkol, že lístky sa môžu skontrolovať predsa aj rokovacej miestnosti 

 

p. Fejerčák 

- podotkol, že hlasy sa mohli počítať tiež v rokovacej miestnosti 

- a ak 4 povedia, že boli proti a výsledok je 3 tak to asi nemá logiku 

 

p. Porubän 

- bol proti a nemá problém to povedať či už bolo tajné hlasovanie alebo by bolo verejné hlasovanie 

a ak tu povedia 4, že boli proti a oni povedia, že 3 tak tomu nerozumie  

 

p. Fejerčák 

- podotkol, že to nie je možné 

 

p. viceprimátor 

- ozrejmil, že boli 3 členovia komisie na počítanie hlasov 

 

p. Gantnerová 

- podotkla, ako členka volebnej komisie, že hlasovacie lístky sa dali do obálky a aj tam sú  

 

p. viceprimátor 

- podotkol, že hlasovanie prebehlo a vyhlásil, že bolo prijaté uznesenie pod číslom 427/2023, ktoré 

bolo prijaté tajným hlasovaním 

 

p. Fejerčák 

- na margo toho podotkol, že keď tak sa podá trestné oznámenie, pretože to nie je normálne, ak sú 

4 proti a výsledok je číslo 3 

 

p. Porubän 

- opýtal sa či je problém otvoriť obálku a skontrolovať to 

 

p. viceprimátor 

- podotkol, že to nie je problém 

 

p. Gantnerová 

- opýtala sa kto je overovateľ zápisnice a navrhla, aby obálku otvoril práve on 

 

p. viceprimátor 

- podotkol, že overovateľmi sú oni, ktorí podpisovali obálku 

- ďalej podotkol, že tajné hlasovanie je stále o tomto princípe  
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p. Antoni 

- ozrejmil, že MsZ si môže vyhradiť akúkoľvek vec na tajné hlasovanie, čo poslanci urobili 

schválením uznesenia, za ktoré bolo 11 poslancov  

- následne na začiatku rokovania bola schválená komisia, ktorá to počíta z poslancov a nikto do 

toho nevstupoval 

-  nerozumie celkom tomu, ako do toho vstupujú teraz 

- ak bola požiadavka na verejné hlasovanie, tak malo byť verejné 

- teraz komisia overila počet tých hlasov, a ak nejakým spôsobom majú podozrenie, že sa do toho 

vstupuje, myslí si, že rokovací poriadok tento postup neupravuje 

- žiaden predpis nedokáže upraviť akúkoľvek vec, 

- nevie ako teraz reagovať na požiadavku, že samotný poslanci spochybnili priebeh hlasovania 

 

p. Fejerčák 

- spochybňuje to nakoľko to nebolo otvorené tu a neverím tomu 

- ak čestne prehlasujú, že boli proti a povedia to 4 poslanci, tak nie je možné, aby bol výsledok 3 

a nech ho skúsia presvedčiť, že to tak je 

 

p. Antoni 

- o tomto materiáli boli hlasované a nevie si predstaviť, že by o tom opätovne hlasovali na tomto 

zasadnutí  

 

p. Fejerčák 

- podotkol, že nehovorí o opätovnom hlasovaní ale, že spochybňuje jeho výsledok  

 

p. Antoni 

- podotkol, že k tomu sa nedokáže absolútne vyjadriť, tým že je komisia, ktorá bola zvolená, a ktorá 

prišla s výsledkom 

- do toho naozaj nedokáže vstúpiť  

 

p. Fejerčák 

- podotkol, že sa opýtajú iných právnikov, čo s tým robiť 

 

Následne p. Fejerčák opustil rokovaciu sálu. 

 

p. viceprimátor 

- následne predložil návrh na zaradenie ešte jedného bodu programu, a to žiadosť                                             

od gréckokatolíckej cirkvi na zverejnenie zámeru predaja pozemku KN-C 1084, výmera pozemku 

841 m2, druh pozemku zastavané plochy, nádvoria a stavby so súp. č. 706 oba v k. ú. Kežmarok 

žiadateľovi Gréckokatolícka cirkev Kežmarok, farnosť Kežmarok, Hviezdoslavova č. 2491/25, 

Kežmarok za účelom výstavby farskej budovy v prípade splnenia podmienky premiestnenia 

súčasných nájomcov budovy 

- poznamenal, že tajným hlasovaním boli prijaté dva uznesenia 
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p. Perignáthová 

- ozrejmila, že pri územnom pláne sa prijímali dva uznesenia, jedno, ktorým sa prijíma územný 

plán a druhé, ktorým sa schvaľuje 

 

Po ďalšej diskusii k téme, či otvoriť alebo neotvoriť obálku s hlasovacími lístkami nakoniec 

pristúpil predseda volebnej komisie p. Mgr. Bc. Jozef Matia k jej otvoreniu a umožnil poslancom 

nahliadnuť na hlasovacie lístky. Lístky skontrolovali a prepočítali p. Gáborčík, následne p. Jankura. 

Ani jeden z nich nevyslovil žiadnu pripomienku. Následne lístky kontroloval p. Porubän. 

 

p. Porubän 

- po nahliadnutí do hlasovacích lístkov podotkol, že môže zodpovedne povedať, že jeho hlasovací 

lístok sa medzi týmito lístkami nenachádza 

- následne opustil rokovaciu miestnosť 

 

p. viceprimátor 

- nakoľko počet poslancov klesol pod 9, prerušil rokovanie MsZ a vyhlásil 30-minútovú 

prestávku 

- po uplynutí prestávky skonštatoval, že prítomných je 7 poslancov, čím MsZ nie je 

uznášaniaschopné a určil termín pokračovanie MsZ na pondelok 11. 12. 2023 o 15.30 hod. 

v zasadačke Mestského úradu Kežmarok 

 

 

Rokovanie MsZ dňa 11. 12. 2023 o 15.30 hod.  

 

p. primátor 

- privítal prítomných na dnešnom pokračovaní MsZ, skonštatoval, že prítomných je z 18 poslancov 

16 poslancov, pričom dve poslankyne p. Šisková a p. Levická sa ospravedlnili, takže MsZ je 

uznášaniaschopné v pokračovaní MsZ zvolaného dňa  04. 12. 2023 s pokračovaním  06. 12. 2023 

a dnešným dňom pokračovaním v bode č. 6 

- ozrejmil, že predkladateľom daného bodu je on, ako primátor a spracovateľom je p. Fecko                  

a p. Kelbelová 

- podotkol, že ho spracovateľ požiadal o vstup a následne mu udelil slovo 

- upozornil prítomných, že ak si chcú fotiť a robiť záznam zo zasadnutia MsZ, že na to nemajú 

súhlas ľudí prítomných v rokovacej sále, čím sa dopúšťajú mimozákonného konania 

- následne požiadal o stanovisko k tejto veci vedúceho právneho oddelenia p. Antoniho 

 

p. Antoni 

- čo sa týka otázky, či sa môže natáčať rokovanie, to je verejné, čo sa týka poslancov a primátora, 

ako voleného funkcionára, ich si môžu natáčať 

- čo sa týka zamestnancov pri výkone činnosti, tiež si ich môžu natáčať na účely súvisiace 

s rokovaním, nemôžu si ich natáčať však na účely, že si to budú potom zverejňovať na Facebooku 

a podobne 

- čo sa týka natáčania zamestnancov a volených funkcionárov je to možné na použitie na účely v 

úradnom styku a nie súkromné 
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p. primátor 

- na margo povedaného, upozornil tých, čo si natáčajú rokovanie, že tak môžu robiť ale len na účely 

použitia týchto záznamov pre úradný styk a v prípade, ak to použije na súkromné účely, nie je to 

možné, nakoľko nemali súhlas osôb, ktoré natáčali 

- následne udelil slovo p. Feckovi 

 

p. Fecko 

- ozrejmil, že po skončení tajného hlasovania predseda volebnej komisie vyhlásil výsledky s tým, 

že uzneseniu bolo pridelené č. 427/2023, čím bol dodržaný postup podľa platného rokovacieho 

poriadku  

- vzhľadom na to, že druhé uznesenie v predloženom materiály obsahuje duplicitný návrh nie je 

potrebné o ňom hlasovať, a preto ho sťahuje z rokovania MsZ 

 

p. primátor 

- následne ukončil daný bod 

 

p. Karabinošova 

- podotkla, že sa hlásila už predtým a neudelil jej slovo 

 

 

7. Rôzne 

 

p. primátor 

- opýtal sa p. Karabinošovej či má návrh na doplnenie programu 

 

p. Karabinošová 

- chce, aby uviedlo do zápisnice, že tento bod ohľadom územného plánu nemohol prejsť  

 

p. primátor 

- opätovne sa p. Karabinošovej opýtal či má bod do bodu rôzne  

 

p. Karabinošová 

- podotkla, že sa hlásila k predchádzajúcemu bodu, kde jej neudelil slovo, čím porušil rokovací 

poriadok  

 

p. primátor 

- zopakoval, že p. Karabinošová sa prihlásila v bode rôzne, kde ak chce má predložiť bod na 

rokovanie 

- keďže sa vystúpenie p. Karabinošovej netýka bodu rôzne vzal jej slov a ukončil tento bod.  
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8. Interpelácie 

 

V danom bode neboli žiadne interpelácie. 

 

9. Záver 

 

Na záver zasadnutia MsZ primátor poďakoval prítomným za to, že prišli na dnešné rokovanie, 

poprial im pekný zvyšok dňa a ukončil rokovanie MsZ.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA                    Ing. Jela Bednárová 

             primátor mesta              prednostka úradu 
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